
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 24. maj 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 214 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 214:  

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor Statens Serum Institut har fravalgt at benytte 

spildevandet til at screene for nye coronavarianter, som der blev iværksat da omikro-

nvarianten blev udbredt i Danmark?” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for min besvarelse anmodet Statens Serum Institut om 

bidrag. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2022. 
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